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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen kormányzati intézkedések segítik a Balaton 
elérését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Véget ért a tanév, itt a nyár, tombol a hőség, a családok nagy része pedig már várja a nyaralást. Két
járványos év után végre szabadon, korlátozások nélkül lehet utazni.  A pandémiát megelőzően a
pihenni vágyók körében jellemzően a külföldi, tengeren túli desztinációk voltak a legnépszerűbbek,
a világjárvány kitörése óta azonban sokkal népszerűbbé váltak a minél egyszerűbben és gyorsabban
megközelíthető hazai turisztikai célpontok. A Szép-kártyás fizetési lehetőségeknek és az Erzsébet-
programnak  is  köszönhetően  évről  évre  növekszik  a  hazai  turizmus.  Mint  Balaton  környéki
országgyűlési képviselő, örömmel tapasztalom nap mint nap, hogy egyre több nyaralni vágyó tölti
boldogan napjait Közép-Európa legnagyobb tavának partján.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az állampolgárok, illetve családok közül sokan a közösségi közlekedést részesítik előnyben, főleg
nyugdíjasok, diákok, akik utazási kedvezménnyel olcsón és kényelmesen érhetik el úticéljukat. A
Volán társaságok és  a  MÁV számára fontos,  hogy biztosítani  tudják az  utasoknak a komfortos
utazást,  ezért  folyamatosan  korszerűsítik  járműveiket,  a  kormány  pedig  az  elmúlt  időszakban
rengeteg energiát fektetett a közlekedési infrastruktúra fejlesztésébe.
A minőségibb  utazási  körülményeknek  és  a  kiszámíthatóbb  menetidőnek  köszönhetően  mára  a
polgárok szívesebben választják a távolsági tömegközlekedési járatokat, mint korábban, amikor a
baloldali kormányzat hagyta lepusztulni a járműparkot és komplett vasútvonalak megszüntetésével
akarta befoltozni a költségvetési lyukakat.



 
Ma már  viszont  tervszerű  a  fejlesztés,  a  következetes  közlekedéspolitika  gyümölcse  látható  és
kézzel fogható. A családok nem azért utaznak vonattal a Balatonra, mert valaki egy íróasztal mögött
eldöntötte,  hogy  mostantól  vonattal  kell  utazniuk,  és  nem is  abból  az  okból,  mert  lezárták  az
odavezető  utakat,  hanem  azért,  mert  a  közösségi  közlekedés  valós  alternatíváját  jelenti  a
gépjárművel  történő  utazásnak.  A Budapesti  városvezetés  is  tanulhatna  ebből  a  tapasztalatból,
mielőtt  lezárásokkal  ellehetetleníti  az  autósokat  és  elvárja,  hogy  főpolgármesteri  füttyszóra
mindenki  térjen  át  a  tömegközlekedésre,  amelynek kapacitása  nem áll  összhangban a  baloldali
városvezetés meghirdetett elképzeléseivel.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
Hazánk fő turisztikai vonzerejét a Balaton jelenti, amelynek közlekedési-infrastrukturális fejlesztése
kulcsfontosságú. A kormányzat törekvéseinek megfelelően jelentős fejlődés történt az elmúlt  12
évben. Kérdezem tehát tisztelt Miniszter Urat:
 
- Milyen kormányzati intézkedések segítik a Balaton elérését?
 
Várom megtisztelő válaszát! 
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